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                                                                                Záznam  

                      zo zasadnutia Komisie školstva pri MsZ, 22. 10. 2024, MsÚ Spišská Nová Ves  

  

Prítomní:  
1. Mgr. Jozef Kačenga, predseda komisie školstva 

2. Ing. Vladimír Jančík 

3. RNDr. Ladislav Ruttkay 

4. Mgr. Jana Marcinčinová 

5. Ing. Mária Hvizdošová 

6. Mgr. Júlia Čurillová, garant za školstvo 

7. Ing. Eva Štubňová, zapisovateľka 

Neprítomní: 

1. Mgr. Mariana Kacvinská, Dis. art.   

2. Mgr. Judita Iľašová 

3. Mgr. Miriam Nevyjelová 

4. JUDr. Radka Romaňáková, Správa školských zariadení 

  

Miesto zasadnutia: malá zasadacia miestnosť  MsÚ Spišská Nová Ves 

 

Program: 

1. Úvod 

2. Analýza spájania základných škôl s materskými školami (ulice  Komenského a Lipová) 

3. Výberové konanie v ZŠ, Ing. O. Kožucha 11, Spišská Nová Ves 

4. Informácia o počtoch detí  MŠ, ZŠ mesta Spišská Nová Ves 

5. Príprava stratégie rozvoja školstva v meste SNV 

6. Rôzne 

7. Záver 

 
K bodu 1: 

Prítomných privítal predseda Komisie školstva Mgr. Jozef Kačenga.  

K bodu 2: 

Mgr. Júlia Čurillová informovala komisiu školstva o spracovanej analýze prípadného spojenia ZŠ s MŠ na Komenského a na 

Lipovej ulici. 

1.ODHAD NÁKLADOV REKONŠTRUKCIE ZŠ KOMENSKÉHO PRE SPOJENIE S MŠ KOMENSKÉHO 

V ZŠ, Komenského 2 by sa využilo 6 existujúcich tried, ktoré by sa dali pre MŠ uvoľniť. 

Na výpočet nákladov na rekonštrukciu musíme zvážiť niekoľko faktorov vrátane ceny za meter štvorcový pre rôzne druhy prác 

(napríklad stavebné úpravy, výmena podláh, stien, elektroinštalácia, vodoinštalácia, osvetlenie, vybavenie a nábytok). Tieto ceny 

môžu značne kolísať v závislosti od regiónu, úrovne kvality materiálov a iných faktorov. 

Celkový odhad nákladov: 

179,772 EUR (povrchové úpravy) + 47,070 EUR (WC) + 86,688 EUR (izolácia) + 30,000 EUR (vchod) = 343,530 EUR 

Tento odhad je orientačný a konečné náklady môžu byť nižšie alebo vyššie v závislosti od detailného rozpočtu a cenových ponúk 

od stavebných firiem. 

S existujúcimi priestormi by mala byť rekonštrukcia dostatočná na to, aby uspokojila potreby 100 detí z materskej školy.  

 

2. ODHAD NÁKLADOV REKONŠTRUKCIE ZŠ LIPOVÁ PRE SPOJENIE S MŠ LIPOVÁ 

V ZŠ Lipová by bolo potrebné urobiť prístavbu pre materskú školu, pretože ZŠ Lipová nedisponuje voľnými priestormi, ktoré by 

mohla pre MŠ poskytnúť v budove ZŠ. 

Kľúčové faktory pre prístavbu materskej školy: 

CELKOVÝ ODHAD  STAVEBNÝCH NÁKLADOV  

Minimálny odhad: 1 170 000 EUR + vonkajšie ihrisko (cca 50 000 EUR) = 1 220 000 EUR 

Maximálny odhad: 2 350 000 EUR + vonkajšie ihrisko (cca 150 000 EUR) = 2 500 000 EUR 

Tieto hodnoty sú orientačné a presné náklady budú závisieť od konkrétneho projektu.  

Pre orientačný odhad - vybavenie interiéru (vrátane nábytku a základného vybavenia) môže stáť približne 500 až 1 000 EUR na 

dieťa. Pre 150 detí by to predstavovalo ďalších 75 000 až 150 000 EUR, preto:  

Minimálny odhad vrátane vybavenia:  1 170 000 EUR + 75 000 EUR =   1 245 000 EUR 

Maximálny odhad vrátane vybavenia: 2 350 000 EUR + 150 000 EUR = 2 500 000 EUR 

 

Ďalej Mgr. Čurillová informovala Komisiu o plánovanej zmene legislatívy v oblasti financovania materských škôl od 1.1.2025. 

V súvislosti s možnosťou racionalizácie v oblasti stravovania detí v materských školách a žiakov v základných školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišská Nová Ves, informovala Mgr. Júlia Čurillová o vyjadreniach ÚVZ SR Bratislava 

a RÚVZ v Spišskej Novej Vsi k trom navrhovaným riešeniam tejto prípadnej racionalizácie, a to dodávateľským spôsobom - napr. 

dovozom od súkromnej firmy poskytujúcej takéto stravovacie služby,  vytvorením jednej spoločnej jedálne, ktorá by 

zabezpečovala prípravu a rozvoz stravy do všetkých materských škôl alebo zabezpečenie stravovania formou spojenia 

viacerých školských jedální, ktoré sú v blízkosti, napr. školská jedáleň pri ZŠ alebo pri MŠ by pripravovala stravu pre materskú 
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školu alebo viaceré materské školy v blízkosti. V tejto súvislosti ich informovala aj o prípadných rizikách z hygienicko-

epidemiologického hľadiska a voľných kapacitách jedální v MŠ a ZŠ.  

RNDr. Ruttkay sa vyjadril k tejto téme: „ 3 695 000 z rozpočtu mesta sa dopláca na materské školy, hľadá sa preto riešenie ako 

ušetriť, spojenie stravovania nie je v súčasnosti cestou, som rád, že analýza spájania škôl a škôlok je urobená, stanovené sú reálne 

finančné zhodnotenia keby sa spojili ZŠ s MŠ“ a za spracovanie tejto analýzy Júlii Čurillovej poďakoval. 

Mgr. Kačenga sa vyjadril, že varenie pre viacero škôl v jednej a prenášanie stravy v našich podmienkach nie je reálne, ani 

ekonomické. Pri podávaní stravy v MŠ 3-krát denne nie je reálne stravu prenášať. 

Mgr. Jančík uviedol, že najväčšiu položku v rozpočtoch škôl  tvoria vždy mzdové náklady, nie prevádzka. Tu by sme ušetrili len 

časť finančných prostriedkov na prevádzke. 

 

K bodu 3: 

Mgr. Júlia Čurillová informovala o výsledkoch výberového konania na funkciu riaditeľa Základnej školy, Ing. O. Kožucha 11. 

Výberového konania sa zúčastnili 2 uchádzači - Mgr. Valéria Jendrálová a PaedDr. Radoslav Porada.  Úspešným kandidátom sa 

stal PaedDr. Radoslav Porada. Primátor mesta Ing. Pavol Bečarik tohto kandidáta zároveň menoval do funkcie s účinnosťou od 

1.11.2024 

 

 

K bodu 4 : 
Mgr. Júlia Čurillová informovala o počtoch detí v MŠ a ZŠ v školskom roku 2024/2025, podľa stavu k 15.9.2024: 

 

materská škola počet tried počet detí 

  

z toho plnia- 

cich PPV 

MŠ, J. Hanulu 6 5 107 30 

MŠ, Slovenská 14 3 64 27 

MŠ, Gorazdova 28 3 63 23 

MŠ, E. M. Šoltésovej 27 3 64 19 

MŠ, Lipová 21 6 139 47 

MŠ, Komenského 25 5 103 28 

MŠ, Z. Nejedlého 5 5 109 38 

MŠ, P. Jilemnického 2 4 80 24 

MŠ, Tehelná 20 3 62 59 

MŠ, Rybničná 31 2 35 14 

MŠ, Stolárska 2 10 + 1 206 + 2 65 + 1 

MŠ, S. Tomášika 5 2 46 12 

MŠ, I. Krasku 3 1 24 17 

Spolu 53 1 104 404 

z toho v špeciálnych triedach 1 2 1 
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Materské školy iného zriaďovateľa v meste: 

materská škola počet tried počet detí 

  

z toho plnia- 

cich PPV 

SMŠ Alžbetka 1 20 5 

SMŠ Brantia 3 43 14 

SMŠ Slniečko 1 13 3 

Evanjelická MŠ 2 45 14 

Spojená škola 

- MŠ sv. Cyrila a Metoda 
3 60 19 

Spojená škola sv. MMK 

- ŠMŠ 
3 30 24 

Spojená škola, J. Fabiniho 3 - 

ŠMŠ 
7 32 15 

Spolu 20 243 94 

z toho v špeciálnych školách 10 62 39 

 

 

Základné školy:  

základná škola  

počet 

triedy žiaci 
z toho 

ŠVVP 

oddelenia 

ŠKD 

deti 

v ŠKD 

ZŠ, Nad Medzou 1 30 676 30 7 174 

ZŠ, Lipová 13 21 446 43 7 183 

ZŠ, Levočská 11 20 452 26 6 154 

ZŠ, Z. Nejedlého 2 26 550 44 6 150 

ZŠ, Ing. O. Kožucha 11 33 718 151 10 247 

ZŠ, Komenského 2 21 425 28 4 105 

ZŠ, Hutnícka 16 18 + 2 338 + 6 37 + 6 5 121 

Spolu 171 3 611 365 45 1 134 

z toho v špeciálnych triedach 2 6 6   

 

 

 

Základné školy iného zriaďovateľa v meste: 

základná škola  počet 
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triedy žiaci 
z toho 

ŠVVP 

oddelenia 

ŠKD 

deti 

v ŠKD 

Spojená škola 

- ZŠ sv. Cyrila a Metoda 
18 400 29 6 156 

Spojená škola sv. MMK - ŠZŠ 12 80 80 2 10 

Spojená škola sv. MMK – ZŠ 

pre žiakov s autizmom 
1 4 4 1 2 

Spojená škola, J. Fabiniho 3 - 

ŠZŠ 
15 133 133 1 10 

Spojená škola, J. Fabiniho 3 - 

ZŠ pre žiakov s NKS 
7 52 52 5 43 

Spolu 53 669 298 15 221 

z toho v špeciálnych školách 35 269 269 9 65 

 

Základná umelecká škola: 

Prípravné štúdium: 38 žiakov 

Základné štúdium: 921 žiakov 

Individuálna forma vyučovania: 411 žiakov 

Skupinová forma vyučovania: 537 žiakov 

 

škola žiaci 

z toho odbor 

hudobný výtvarný tanečný 
literárno-

dramatický 

ZUŠ, J. Fabiniho 1 959* 412 348 146 53 

 

* z toho 11 detí študujúcich v 2 odboroch, fyzický počet detí 948 

  

Mgr. Jančík sa opýtal, či máme aj počty deviatakov v ZŠ z mesta a z okolia. 

Mgr. Čurillová mu odpovedala, že máme a informáciu mu poskytne dodatočne v zápisnici zo zasadnutia. 

Doplnenie informácie: 

Na ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišská nová Ves je 417  deviatakov. Na SŠ (sv. Cyrila a Metóda) je 43žiakov 

 v deviatom ročníku. 

 

K bodu 5 : 

Mgr. Čurillová informovala, že na vypracovanie Stratégie rozvoja školstva bola oslovená externá firma. 

Pozostávať bude z 8 modulov: 

- Modul A: analýza stavu v oblasti školstva, 5 rokov dozadu 

- Modul B: SWOT analýza, školy samostatne + spoločne z pohľadu zriaďovateľa 

- Modul C: vízia školy, priority, projekty, rozvoj kompetencií,  

- Modul D: dátové vstupy, počty žiakov, učiteľov... 

- Modul E: prieskum medzi učiteľmi, žiakmi 2.st., rodičmi 

- Modul F: spolupráca škôl a externých organizácií, MŠ,SŠ 

- Modul G: online mítingy s vedením škôl 

- Modul H: rozvojové plány škôl, strednodobý horizont, plány rozvoja, vytváranie nového ŠkVP 

- Príprava výstupov, ich sumarizácia a manažment agendy  

Predpokladaná suma je spolu 8.800,- eur a vypracovanie sa bude realizovať v roku 2025, pokiaľ dôjde k schváleniu tejto čiastky 

mestským zastupiteľstvom v rozpočte. 

 

K bodu 6 : 

Mgr. Jančík sa opýtal, či nové kurikulum mení aj obsah ŠkVP. 

Mgr. Čurillová odpovedala, že áno, reforma je hlavne o zmene obsahu vzdelávania, vzdelávať sa bude v 3 cykloch: 

1. cyklus 1.-3. ročník ZŠ 

2. cyklus 4.-5. ročník ZŠ 

3. cyklus 6.-9. ročník ZŠ 
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Mgr. Kačenga: porušujú sa pravidlá pri prezentovaní stredných škôl mesta v základných školách tak, že stredným školám nie je 

umožnená prezentácia škôl priamo v základných školách z dôvodu, aby nezasahovali do vyučovania, neuberali žiakom 

z vyučovacích hodín, ale riaditelia stredných škôl sa dopočuli, že v niektorých základných školách sa počas vyučovania 

prezentovala Podtatranská akadémia z Popradu, čo považujú riaditelia škôl zo Spišskej Novej Vsi za diskriminačné, nakoľko sa 

niekomu obmedzuje právo prezentovať sa, niekomu nie. 

RNDr. Ruttkay: Tatranská akadémia má celý marketingový tím, ktorý sa stará o prezentáciu školy, majú aj mimorozpočtové 

zdroje, podporiť zo strany vedenia základných škôl je potrebné predovšetkým stredné školy na území mesta Spišská Nová Ves 

a nie naopak. 

Mgr. Čurillová prisľúbila, že uvedené pravidlá dohodnuté medzi strednými a základnými školami v Spišskej Novej Vsi prerokuje 

s riaditeľmi základných škôl na najbližšej porade riaditeľov s tým, že tieto majú platiť rovnako pre všetky školy. 

Ing. Hvizdošová sa opýtala, či na burzu stredných škôl, ktorá sa uskutoční 23.10.2024 na SOŠ drevárskej, je pozvané sa 

prezentovať aj Cirkevné gymnázium. 

Ing. Jančík odpovedal, že áno, všetky stredné školy so sídlom v Spišskej Novej Vsi sa budú prezentovať. 

Mgr. Jančík, Mgr. Kačenga požiadali o stanovenie termínu, ktorý by vyhovoval základným školám na Deň otvorených dverí 

stredných škôl (2 skupín, 2 dni). 

Mgr. Čurillová toto prekonzultuje s riaditeľmi ZŠ a termíny sa stanovia na najbližšej pracovnej porade 13.11.2024. 

 

K bodu 7 : 

Mgr. Jozef Kačenga prítomným poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie KŠ.  

 
 

 

 

 

 

                                       Mgr. Jozef Kačenga, v. r. 

                       predseda Komisie školstva 

Zapísala: Ing. Eva Štubňová, 22. 10. 2024 


